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3. Bijlage Pitch veiligheid Lierderholthuisweg 
4. Bijlage Pitch postcode roos 
5. Bijlage Pitch tennismuur 
6. Bijlage Collegevoorstel Raad op Pad in Lierderholthuis 

 

 

 



   

 
   
 

 
 

RAADSVOORSTEL 

   

RAADSVERGADERING : 30 maart 2017 

ZAAKNUMMER : 2366-2017    

ONDERWERP : De Raad op Pad in Lierderholthuis 

VOOR INFORMATIE : 
Coen Knipping  
telefoon: 0572-347765, e-mail: Coen.Knipping@Raalte.nl 

 

SAMENVATTING 

Naar aanleiding van het initiatiefvoorstel van de werkgroep overheidsparticipatie en bestuurlijke 
vernieuwing is op 14 maart een bezoek gebracht aan Lierderholthuis. De avond heeft 8 pitches met 
ideeën opgeleverd. Evenals bij voorgaande bezoeken van de Raad op Pad geeft het college een 
eerste reactie op de pitches in Lierderholthuis.  

BESLISPUNTEN 

1. Kennis te nemen van de gepresenteerde pitches “tennismuur”, “aandacht voor mantelzorg” en 
“hondenuitlaatplaats”;  

2. Het college te verzoeken de pitcher over de duurzame postcoderoos in contact te brengen met de 
Initiatieven Makelaar; 

3. Het college te verzoeken de pitch over de verkeersveiligheid Lierderholthuisweg en 
verkeersveiligheid Nieuwe Wetering als verkeersmeldingen op te pakken; 

4. Het college te verzoeken in gesprek te gaan met de pitcher van de beweeg- en ontmoetingsplek 
om te onderzoeken wat de precieze behoefte is en de uitkomsten van dit gesprek af te wachten; 

5. Het college te verzoeken in gesprek te gaan met de pitcher van de fiets- en wandelpad 
Lierderholthuisweg om de mogelijk- en onmogelijkheden van een fiets- en wandelpad te 
bespreken en de uitkomsten van dit gesprek af te wachten. 
 

INLEIDING 

Op 14 maart is in het kader van overheidsparticipatie en bestuurlijke vernieuwing een bezoek 
gebracht aan Lierderholthuis. Dit kernenbezoek heeft 8 pitches met ideeën opgeleverd. In het 
initiatiefvoorstel van de werkgroep is aangegeven "dat de raad gemotiveerd zal besluiten om de 
onderwerpen:  

1. Niet te agenderen om als raad iets van te vinden  
2. Te agenderen als onderwerp om op korte termijn als raad iets van te vinden  
3. Te agenderen als onderwerp om op lange termijn als raad iets van te vinden". 

 
Het college geeft daarbij richting de raad een eerste reactie op de pitches en doet een voorstel voor 
het vervolg. Daarnaast is aan de hand van kleuren op hoofdlijnen inzichtelijk gemaakt wat de 
ambtelijke inzet, financiële consequenties en verwachte uitvoeringsduur is om de projecten te kunnen 
realiseren. 
 



   

 
   
 

BEOOGD EFFECT 

In het kader van overheidsparticipatie en het streven van de gemeente een gewaardeerd partner te 
zijn, is het van belang dat we als gemeente helder zijn in de beloften die we doen en deze beloften 
nakomen. Het college stelt de raad voor een passend vervolg te geven aan de gepresenteerde 
pitches in Lierderholthuis, zodat helderheid ontstaat over de verwachtingen die inwoners van de 
gemeente Raalte mogen verwachten. 

ARGUMENTEN 

1. Een aantal ideeën vraagt nog nadere uitwerking door in gesprek te gaan met de pitchers 
De pitchers kregen elk twee minuten om hun idee of verhaal te doen. Dit maakt dat de pitchers 
kernachtig hun idee over het voetlicht brengen, maar niet altijd voldoende informatie kunnen geven. 
Dit maakt dat de reactie van het college ook vooralsnog op de hoofdlijn wordt beperkt; veel pitches 
vragen een nadere uitwerking aan de hand van een gesprek. Hierna wordt elke pitch kort samengevat 
en wordt een eerste reactie gegeven welk vervolg elk van de pitches kan verwachten. 
 
2. Duurzame postcoderoos 
De heer Brand stelt voor een 
duurzame postcoderoos van 
zonnepanelen op te zetten in 
Lierderholthuis. Het gebied van de 
postcoderoos bestaat uit de 4-cijferige 
postcode met de aangrenzende 
postcodes, vandaar de benaming 
roos. Volgens de heer Brand wordt er 
nu nog te vaak vanuit individuele 
overwegingen gekozen voor 
zonnepanelen, terwijl er voordelen zijn 
te behalen als er collectief in 
zonnepanelen wordt geïnvesteerd 
bijvoorbeeld via een coöperatie. Het 
voorstel daarbij zou zijn dat inwoners 
in een bepaalde postcoderoos hun 
daken of stukken grond beschikbaar stellen, waardoor iedereen kan profiteren van de opbrengsten 
van zonne-energie en deze opbrengst ook weer geïnvesteerd kan worden in bijvoorbeeld het 
dorpshuis.   
 
Tijdens de pitch is er geen concrete vraag aan de gemeente gesteld. Het college stelt echter voor de 
heer Brand in contact te brengen met een Initiatieven Makelaar via Natuur & Milieu Overijssel. De 
Initiatieven Makelaars zijn ervaringsdeskundigen en experts en kunnen voor 25 uur gratis worden 
ingezet bij vragen voor advies en ondersteuning bij duurzame energie opwekking en -besparing.  
Daarnaast wordt de heer Brand uitgenodigd voor het Salland Café in het najaar dat specifiek gaat 
over de verschillende initiatieven van postcoderozen, energiecoöperaties en samenwerking in Salland. 
De raad wordt voorgesteld de uitkomsten van het gesprek met de Initiatieven Makelaar af te wachten 
om te bezien of er een rol voor de gemeente is weggelegd of niet.  
 
3. Tennismuur 
De heer Kelderman ergert zich aan de hoeveelheid hondenpoep op een stukje grond aan de 
Lierderholthuisweg. Volgens hem kan dit stukje een betere bestemming krijgen door met vrijwilligers 
een tennismuur op de plek te bouwen. Volgens de heer Kelderman zorgt een tennismuur onder 
andere voor een beter aanzicht van de entree van Lierderholthuis, is het een mooie aanvulling op de 
tennis accommodatie en een functionele besteding van het stukje grond. Het onderhoud zou door de 
Sport Vereniging Lierderholthuis gepleegd kunnen worden. De geschatte kosten hiervan bedragen 
met inzet van vrijwilligers tussen de €1500,- en €2000,-.   
 



   

 
   
 

Het college stelt voor dat de initiatiefnemer de 
tennismuur en het inrichten van de omgeving in 
een integraal ontwerp nader uitwerkt. Daarbij 
zal met name gekeken moeten worden naar 
het toekomstig gebruik van de omgeving, de 
Lierderholthuisweg die er langs loopt en de 
overige wensen die er mogelijk zijn. Het 
opruimen van hondenpoep is vooral een taak 
van hondenbezitters. Een aanvulling in de 
financiële bijdrage kan gevonden worden in de 
subsidie inwonersinitiatieven (maximaal 50% 
van de kosten tot een maximum van €5000,-). 
Het betreffende stukje grond is gemeentelijk 
eigendom en in erfpacht uitgegeven aan de 
tennisvereniging. In de overeenkomst staat dat 

het oprichten van een oefenmuur tot de mogelijkheden behoort. De raad wordt voorgesteld kennis te 
nemen van de pitch en de uitvoering aan de initiatiefnemers en het college te laten.  
 
4. Verkeersveiligheid Lierderholthuisweg 
De heer Steevenz is, mede namens mevrouw Nijhof, van mening dat er te hard wordt gereden op de 
Lierderholthuisweg. De maximale snelheid die daar is toegestaan bedraagt 30 km per uur, maar in de 
praktijk overtreedt minstens de helft, de toegestane snelheid. Met veel spelende en overstekende 
kinderen maakt dat de verkeerssituatie erg onveilig. De heer Steevenz geeft aan dat de huidige 
afremmende maatregelen nauwelijks werken en daarom wordt voorgesteld een flitspaal te plaatsen, 
verkeersdrempels in te voeren of een duidelijke oversteekplaats te creëren. 
 
Het college stelt voor om deze pitch op te pakken als een reguliere melding over verkeerssituaties. 
Daarbij wordt contact gezocht met de pitchers en gekeken naar een aanpak om de verkeersveiligheid 
voor spelende en overstekende kinderen te verbeteren. Het gebruik als sluiproute wordt naar 
verwachting voor een belangrijk deel in 2018 opgelost met de aanleg van een verbrede N35 tussen 
Wijthmen en Zwolle. De verwachting is dat hierdoor de verkeersdruk op de Lierderholthuisweg flink zal 
afnemen. De raad wordt voorgesteld voor nu kennis te nemen van de pitch en de uitkomsten van 
voorgestelde aanpak af te wachten. 
 
  
5. Verkeersveiligheid Nieuwe Wetering 
 

De heer Bouwmeester vraagt 
aandacht voor de verkeerssituatie van 
de Nieuwe Wetering. Volgens hem is 
de kruising onoverzichtelijk, mede 
door een rij bomen en doordat er 
weinig onderhoud wordt gepleegd. De 
eigenaar van zorgboerderij Zus en Zo, 
wil de deelnemers juist mobieler 
maken en aanzetten tot fietsen, maar 
dat moet er wel een veilig verkeer 
gegarandeerd worden. De heer 
Bouwmeester ziet de situatie van de 
Molenweg als een mooi voorbeeld.   
 

Het college stelt voor deze pitch eveneens als een reguliere verkeersmelding op te pakken. Het team 
verkeer is met de situatie bekend. In het verleden is besloten geen bomen te kappen aangezien er (te) 
veel bomen gekapt moeten worden om het zicht op een goede wijze te verbeteren. Om het kruispunt 
meer op te laten vallen, is er destijds voor gekozen om belijning (taludmarkering) aan te brengen. 
Tevens is toegezegd om aanvullende maatregelen te treffen zodra de Nieuwe Wetering voor 



   

 
   
 

grootschalig wegonderhoud in aanmerking komt. Op het nabijgelegen 
kruispunt Rozendaelseweg – Nieuwe Wetering is de voorrangsregeling verwijderd om de 
naderingssnelheid van beide kruispunten te verminderen. In het kader van deze pitch zullen we 
analyseren of en welke actie nodig is voor de verkeersveiligheid op korte termijn. De raad wordt 
voorgesteld kennis te nemen van de pitch en de uitkomsten van voorgestelde aanpak af te wachten.     
 
6. Bewegen en ontmoeten 
De heer Loeters ziet namens Plaatselijk Belang graag een beweeg- en ontmoetingsplek in 
Lierderholthuis voor jong en oud. Lierderholthuis kent twee tennisbanen, een wadi en speeltuin. De 
heer Loeters ziet dit graag aangevuld met een multifunctioneel speelveld met verschillende 
speeltoestellen voor jong en oud. Het idee zou aangevuld kunnen worden met een looppad om de 
wadi, het ontwikkelen van een dorpsmoestuin in combinatie met de school en boomgaard.  
 
Het college vindt het belangrijk te 
onderzoeken wat de precieze 
behoefte vanuit de initiatiefnemer en 
Plaatselijk Belang is om te voorkomen 
dat er uiteindelijk niet of nauwelijks 
van de voorziening gebruik gemaakt 
wordt. Een mogelijkheid kan zijn 
hiervoor de combinatie te zoeken met 
sport en onderwijs. Het college wil 
daarom een gesprek organiseren om 
te kijken of het initiatief voor een 
beweeg- en ontmoetingsplek in 
Lierderholthuis (naast de al bestaande 
ontmoetingsplekken) nader kan 
worden uitgewerkt. De raad wordt voorgesteld de uitkomsten van dit gesprek af te wachten. 
 
7. Aandacht voor mantelzorg 

Door twee inwoners wordt aandacht gevraagd voor de hoeveelheid organisaties waar zij als 
mantelzorgers mee te maken hebben en de belasting die zij als mantelzorgers ervaren. Daarbij 
worden het CAK, zorgkantoor, SOH (taxi vervoer), CIZ, de provincie, gemeente, Carinova, MEE, 
zorgboerderij, Interakt Contour en SWB genoemd. Concreet willen zij daar graag een keer met de 
raad over doorpraten.  
 
Het college heeft een aantal concrete vragen van de pitchers via mail beantwoord en hen voorgesteld 
hen in contact te brengen met Stichting Evenmens, die in Lierderholthuis mantelzorgondersteuning 
biedt. De mantelzorgconsulenten van Evenmens houden ook spreekuren in het Dorpshuus van Heino 
waarbij wordt gekeken naar de mogelijkheden om zorgtaken van mantelzorgers te verlichten. 
Daarnaast zijn de twee inwoners gewezen op de gemeentelijke mantelzorgbijeenkomst van 22 maart 
in de Hartkamp. De uitnodiging om een keer met de raad door te praten over mantelzorg is uiteraard 
aan de raad (agendacommissie) zelf. De raad wordt voorgesteld kennis te nemen van de pitch. 
 
8. Fiets- en wandelpad Lierderholthuisweg 

De heer Dijkslag stelt kort en kernachtig een fiets- en wandelpad langs de Lierderholthuisweg voor, 
omdat het nu gevaarlijk is voor fietsers en wandelaars.  
 
Het college stelt voor een gesprek te organiseren met de heer Dijkslag en andere betrokkenen om de 
mogelijk- en onmogelijkheden van een fiets- en wandelpad in het buitengebied te bespreken. Het 
college hecht waarde aan een gesprek omdat de pitch de hoogste prioritering van het dorp heeft 
ontvangen, maar ook omdat vanuit de pitch onduidelijk is waar dit fiets- en wandelpad precies moet 
komen te liggen. De raad wordt voorgesteld de uitkomsten van dit gesprek af te wachten. 
 



   

 
   
 

9. Hondenuitlaatplaats 
Mevrouw Brand en mevrouw Dijkstra zijn hondenbezitters en vragen aandacht voor de overlast van 
hondenpoep. Zij kunnen zich voorstellen dat er in Lierderholthuis, naar voorbeeld in Dronten, een 
speciale hondenuitlaatplaats wordt gecreëerd waar de honden hun behoeften kunnen doen. 
Alternatief zou zijn in het dorp hondenprullenbakken met zakjes te plaatsen waardoor hondenbezitters 
meteen de hondenpoep kunnen opruimen. 
 
De gemeente Raalte kent voor hondenpoep geen formeel beleid sinds de afschaffing van de 
hondenbelasting. De pitchers zijn in de informatieronde wel gewezen op de mogelijkheden om flyers 
en zakjes uit te delen aan inwoners of het contact met Plaatselijk Belang te zoeken om zodoende 
inwoners aan te spreken op de overlast van hondenpoep. De pitchers waren tevreden met deze opties 
en ondernemen zelf verdere actie. De raad wordt voorgesteld kennis te nemen van de pitch.  

KANTTEKENINGEN 

1. Uiteindelijke resultaat hangt af van de inzet van capaciteit, financiële middelen en de 
betrokkenheid van de inwoners en gemeente 

De kern van overheidsparticipatie ligt in het feit dat het initiatief bij onze inwoners ligt. De gemeente 
participeert, doet mee en is partner in de initiatieven van inwoners. Het trekkerschap van de ideeën 
willen we nadrukkelijk bij onze inwoners laten liggen. De ambtelijke inzet, financiële consequenties en 
verwachte uitvoeringsduur om projecten te kunnen realiseren, wordt als volgt ingeschat: 
 

 
 
 

 
Legenda:  
Klein/weinig 
Gemiddeld 
Groot/lang  
 
2. De pitches van de “Raad op Pad” zullen moeten worden afgewogen tegen de pitches die nog 

komen gaan  
De “Raad op Pad” zal nog vaker plaatsvinden. Dit betekent dat nog andere ideeën zullen volgen 
vanuit de andere kernen. Deze pitches zullen in samenhang dienen te worden gewogen tegen de nu 
gepresenteerde initiatieven. De prioritering van de pitches in Lierderholthuis was als volgt: 

Pitch:      Aantal stickers: 

1. Fiets- en wandelpad Lierderhotlhuisweg 32 
2. Verkeersveiligheid Nieuwe Wetering  24,5 
3. Verkeersveiligheid Lierderholthuisweg 19 
4. Bewegen en ontmoeten   17 
5. Duurzame postcoderoos   11 
6. Aandacht voor mantelzorg   7,5 
7. Hondenuitlaatplaats    4 
8. Tennismuur     3 

Pitch Ambtelijke 
inzet 

Financiële 
consequenties 

Verwachte 
uitvoeringsduur 

1. Duurzame postcoderoos    

2. Tennismuur    

3. Verkeersveiligheid 
Lierderholthuisweg 

   

4. Verkeersveiligheid Nieuwe 
Wetering 

   

5. Bewegen en ontmoeten    

6. Aandacht voor mantelzorg    

7. Fiets- en wandelpad 
Lierderhotlhuisweg 

   

8. Hondenuitlaatplaats    



   

 
   
 

 

FINANCIËN 

De kosten van de concrete maatregelen zijn op voorhand niet in te schatten en moeten per geval 
worden bezien. Voorgesteld wordt om eventuele financiële gevolgen, die niet passen binnen 
bestaande budgetten, mee te nemen bij de integrale afweging van “nieuw beleid” bij de begroting 
2018. 

VERVOLG 

Bij de Zomernota 2017 wordt u geïnformeerd over de stand van zaken van de Raad op Pad.  

COMMUNICATIE 

Na besluitvorming worden de initiatiefnemers door de griffie geïnformeerd over de uitkomsten van de 
besluitvorming en het vervolg van het proces. 

BIJLAGEN 

1. Bijlage Pitch Nieuwe Wetering 
2. Bijlage Pitch bewegen en ontmoeten 
3. Bijlage Pitch veiligheid Lierderholthuisweg 
4. Bijlage Pitch postcode roos 
5. Bijlage Pitch tennismuur 
6. Bijlage Collegevoorstel Raad op Pad in Lierderholthuis 

 

 
 
 
Burgemeester en wethouders van Raalte, 
 
 
 
 
 
 
 
de secretaris de burgemeester 
Karin Cornelissen     Martijn Dadema



   

 
   
 

 
 

RAADSBESLUIT 

   

ZAAKNUMMER : 2366-2017    

 

De raad van de gemeente Raalte, 

gelezen het voorstel van burgemeester en wethouders d.d. 28 maart 2017 

 

Besluit:  
 
1. Kennis te nemen van de gepresenteerde pitches “tennismuur”, “aandacht voor mantelzorg” en 

“hondenuitlaatplaats”;  
2. Het college te verzoeken de pitcher over de duurzame postcoderoos in contact te brengen met de 

Initiatieven Makelaar; 
3. Het college te verzoeken de pitch over de verkeersveiligheid Lierderholthuisweg en 

verkeersveiligheid Nieuwe Wetering als verkeersmeldingen op te pakken; 
4. Het college te verzoeken in gesprek te gaan met de pitcher van de beweeg- en ontmoetingsplek 

om te onderzoeken wat de precieze behoefte is en de uitkomsten van dit gesprek af te wachten; 
5. Het college te verzoeken in gesprek te gaan met de pitcher van de fiets- en wandelpad 

Lierderholthuisweg om de mogelijk- en onmogelijkheden van een fiets- en wandelpad te 
bespreken en de uitkomsten van dit gesprek af te wachten. 

 
 
Aldus besloten in de vergadering van 30 maart 2017. 
 
 
 
de griffier de voorzitter 
Jan Bouke Zijlstra       Martijn Dadema 
 
 


